
 

Bagsværd Skole 
Bagsværd Hovedgade 60, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 31 00 
E-mail: bagsvaerd@gladsaxe.dk 
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
mandag d. 12. april kl. 17.30 – 20.00 
 
Toppen 
 
Mødeleder: Isaac 
Referent: Lisbeth, souschef 
Afbud: Poul og eleverne 
 
1. Nyt fra: (o) 30 min 
Skolelederen:  
- Deltagelsesmuligheder for alle: 3 opsigelser hos de eksterne. Ny teamleder starter d.1.5.23. 
- Budget: Skolen kommer ud med underskud i indeværende år. Det får den betydning, at der pt er  
  ansættelsesstop.  
- Skole-hjemsamarbejdet er på nogle parametre presset. Når børn og forældre får det   
  svært, er det ikke altid kommunikationen er konstruktiv og derfor har skolen et ønske om, at der    
  tales og kommunikeres i en ordentlig tone. Dette punkt sættes på kommende møde som særskilt  
   punkt.  
   
Til skolerådet: er der en højere personaleomsætning ved den nye struktur under Deltagelsesmulig   
heder for alle? 
 
Formanden: 
- intet nyt 
 
Eleverne:  
- Intet nyt 
 
Øvrige:  
-  intet nyt  
 
2. Opfølgning på økonomi, budget 23  
God orientering ved gennemgangen på sidste møde, hvor der blev set på driftsbudgettet.  
Ledelsen er indkaldt til opfølgende møde om økonomien inden sommerferien. Der var ingen opkla-
rende spørgsmål til gennemgangen.  
 
3. Opfølgning på årsmødet  
Opsamlingen på årsmødet skal eftersendes. 
Headspace var et godt tema v/Anna Hasle – kunne Headspace komme til ex. høstfesten. Kunne de 
hjælpe i overgangen fra mellemtrin til udskoling? 
God beretning fra formanden, ros til Emil.  
 
4. Elevfravær på årgangene 
v Jesper 
- Bilag fra Anders Posselt (skoleforvaltningen) 
Anders tilbyder at komme og gennemgå tallene for fraværet, men også den ny trivselsmåling. Ved 
gennemgangen/gennemlæsningen var der flere spørgsmål, som afstedkom en drøftelse. 

- Sammenligningsmuligheder med andre skoler savnes. (skolens elevfravær ligner de andre 
skolers, og det ligger under landsgennemsnittet) 
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- Undring over, hvorfor det ulovlige fravær er højt i indskolingen (en del af forklaringen er bla. 
at ferie udover en uge registreres som ulovligt fravær.) 

- Der skal orienteres bredt til forældre på forældrene om, at der skal ansøges om ferie.  
- Elever med over 15% bekymrende fravær, er ikke medtaget i oversigten.  
- Elever med reduceret skema fremgår ikke i fraværsoversigten.  
- Forældrene efterspørger undervisning i, hvordan man som forælder registrerer fravær. 
- Grundholdningen er, at man som elev kommer i skole på skoledage, så ferier lægges i skole-

ferierne.  
- Overraskende med de mange elever, som kommer for sent.  
- Godt at se tallene, som giver en forståelse for, hvordan hverdagen ser ud.  

Der ønskes en oversigt over personalefraværet. 
 
5. Deltagelsesmuligheder for alle. Hvor langt er vi med den nye organisering?  
v Jesper 
I forhold til den orientering, som blev givet for at par uger siden, så er vi ikke nået så langt som vi 
havde troet. Personaleomsætningen på dette område er meget høj, hvilket påvirker de processer, 
som hjælper børnene og familierne. 
Der er tiltro til projektets intention.  
Ønske om, at punktet tages på dagsordenen, når der er set på, hvordan det løses, at der mangler 
medarbejdere.  
Spørgsmål til hvilke ”pakker” der ligger i forhold til løsning på forskellige udfordringer et barn måtte 
have. Der er ikke en one-fits-all løsninger, men erfaringer, som kan afprøves.  
 
6. Kontaktforældrepjecen  
v Emil  
- Bilag 
Drøftelse af pjecens indhold og udbredelse. Hvordan kommer den ud at leve? 
En gennemskrivning ønskes. Anne og Mary gennemskriver den.  
Genudsende pjecen til alle i august, både forældre og personale, evt. med link til forsiden.  
Idekataloget til kontaktforældrene, som tidligere var med, skal med igen. 
 
7. Eventuelt  
Høstfesten ligger 2. torsdag i september, det er skolens 10-års fødselsdag. 
Mobiltelefonbrug på skolen – punktet skal på efter evalueringen af de igangværende tiltag.  
 
Mødelederturnus:  
 
Emil (maj), Anne (juni).  
 
Kommende bestyrelsesmøde: 
 
11. maj 2023 
 
 
 
 


